
 

 

 

 

Årsmøte 
 

03.04.2025 – digitalt møte 

Agenda 
 

1.  Åpning 

Leder åpner møtet. 

 

2.  Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

Forslag: 

Vedtak: 

 

3.  Valg av møteleder, referent, to til tellekorps og to til å underskrive 

protokollen 

Valg av møteleder: 

Valg av referent: 

Valg av tellekorps: 

Valg av to representanter til å underskrive protokollen sammen med 

møteleder: 

 

 

 

 

 



4.  Årsberetning 

Årsmøte:                                                                                                                              

Foreningen annonserte digitalt årsmøte 11. april 2024. Ingen medlemmer meldte 

seg på den digitale løsningen. 

Styret var representert med Thomas Fehn, Ronny Wollert Andreassen og Georg 

de Besche dy 

JI er fortsatt uten en valgkomite. At foreningen er uten valgkomite er en stor 

utfordring som styre ikke har funnet løsning på.  

Styret har derfor fortsatt måtte fungere som valgkomite. 

Styremøter:                                                                                                                                  

Styret har ikke avholdt fysiske styremøte. Et videomøte er avholdt. 

Kommunikasjon og vedtak er gjort enten på facebook styreside eller ved 

utsending av epost. 

Leder:  Georg de Besche dy                                                                                            

Nestleder: Trond Livden

                                                                                                                                                                                 

Kasserer: Klas Grave                                                                                                              

Sekretær: Ronny Wollert Andreassen                                                                                                       

Styremedlem: Thomas Fehn, Kjell Martin Lehre                                                                   

Studieleder:  Stefan Anderson 

 

Medlemmer:           

       Styret har videreført å synliggjøre vår aktivitet med å legge ut på vår 

faceside det vi er engasjert med. Det er liten nedgang i betalende 

medlemsmasse. Pr 1 januar 2025 teller vi 66 medlemmer. Gledelig er det at 6 

medlemmer er nye av året.  

Vår gruppe på facebook har imidlertid en jevn tilstrømming av nye personer.  

 

Saker som styret har behandlet: 

Oppfølging av saker fra 2023. 

Motorferdselloven                                                                                                                                    

JI sitt innspill til Motorferdselutvalget om å innta direktehjemmel i lov om 

uttransport av store rovdyr er nå blitt vedtatt på Stortinget. Vårt innspill om å 

tilrettelegge Motorferdselloven for personer med nedsatt bevegelsesfunksjon skal 

få enklere tilgang til å delta i aktivitet som jaktutøvelse er også tilrettelagt i 

loven. Utvalget hadde ikke mandat til å fremme forslag til tilpasning i viltloven 

for å benytte våpen fra motordrevet kjøretøy. JI har fulgt opp dette punktet med 

innspill til ny viltlov som er på gang. 

Merking av fangstfeller:                                                                                                                            

JI har fulgt opp vårt forslag om nøytral merking av fangstredskap med 



jegernummer. Vi har ikke fått en begrunnelse av Miljødirektoratet om hvorfor 

våre argumenter ikke leder til endring i forskrift. Kun at forskriften er fastsatt 

etter gjeldene regler. JI har i etterkant av Miljødirektoratets tilbakemelding rettet 

en henvendelse til Politiet med anmodning om å få inn i våpenlovgivning at 

våpeneiere ikke skal eksponeres i det offentlige rom. Vi antar at utøvere av 

fellefangst også er jegere med tillatelse til å inneha våpen. 

Første halvår var en meget aktivt periode med høringer og oppfølging av saker 

tidligere. 

• Innspill til oppfølging NOU 2024:10 (Ny motorferdsellov) 

JI har kommet med forslag om endring i Forskrift for bruk av 

motorkjøretøy i utmark og på islagte vassdrag § 5b. JI ber om at utvalgets 

vurdering om å bruke teknologinøytralt begrep følges opp i gjeldene 

forskrift med endring slik at ikke bare snøscooter blir tillat i § 5b slik at for 

eksempel ATV med belter kan benyttes. 

 

• Høringsuttalelse om endring i bestandsmål for store rovdyr. 

JI har avgitt uttalelse til Stortingets Miljø- og energikomite. Vår uttalelse i 

korthet; færre ulv og tilpasset forvaltningssone for grenserevir. 

Jervebestand holdes uendret, men vi er positiv i tilbakemelding på 

forslaget med oppretting av forvaltningsområde på Hardangervidda. Det 

må bety færre ynglinger i andre forvaltningsområder. Statlig oppfølging av 

gaupebestand med plan for feltarbeid med kartlegging av bestand. Innføre 

forvaltning av kongeørn. Redusere antall forvaltningsområder for bjørn og 

heller opprette større sammenhengende forvaltningsområder med samme 

nasjonale bestandsmål som i dag.   

                                                                                                              

• JI har avgitt høringsuttalelse til endring i Lov om vilt  - Viltressurslov 

Vår høringsuttalelse ligger på webside. Med bakgrunn i andre 

høringsuttalelser har styre engasjert seg i arbeid rettet mot politisk nivå i 

forsøk på påvirkning i saker der vi tror våre meninger ikke blir videreført 

av dept til lovprop i Stortinget. 

 

Nytt på fjorårets årsmøte var at styret ble utvidet med en studieleder. Tanken 

var - og er fortsatt – å starte med kurs i Jegerprøve. Det ble sendt søknad til 

studieforbundet i april om støtte til drift. Det har ikke kommet tilbakemelding fra 

studieforbundet. JI følger opp saken inneværende år. Stefan støtte også på 

utfordring om bruk av skytebane til undervisningen. Tilbakemelding fra baneeier 

var at baneleie til undervisning er forbeholdt NJFF.  

 

Georg de Besche dy        

  Leder          

  Fauske 13. Januar 2025 

 



 

5.  Regnskap 

Forelegges på årsmøtet i eget vedlegg 

Forslag: Regnskapet godkjennes 

Vedtak: 

 

6.  Budsjettforslag 2025 

Budsjett fremlegges på årsmøtet i eget vedlegg 

Forslag: Budsjettet godkjennes 

Vedtak: 

 

7.  Innkomne forslag. Benkeforslag avvises.  

Ingen innkomne saker 

 

8.  Arbeids og handlingsplan og aktivitetsplan 

  

 

9.  Valg 

 Styret har i inneværende periode bestått av: 

Leder:  Georg de Besche dy                                                                                            

Nestleder: Trond Livden                                                                                                                                                                                 

Kasserer: Klas Grave                                                                                                              

Sekretær: Ronny Wollert Andreassen                                                                                                       

Styremedlem: Thomas Fehn, Kjell Martin Lehre                                                                   

Studieleder:  Stefan Anderson 

 

 

 

 

Forslag til nytt styre: 

 

Georg de Besche dy – Leder – på valg 

 

Trond Livden – Nestleder – på valg 

Ronny Wollert Andreassen – Sekretær – ikke på valg 

Klas Grave – Kasserer – på valg 

Kjell Martin Lehre – Styremedlem 1 – ikke på valg 



Thomas Fehn – Styremedlem 2 – ikke på valg 

Stefan Anderson – Studieleder – ikke på valg 

 

Forslag: Forslag til nytt styre godkjennes 

Vedtak: 

 

Valg av representant til valgkomité 

Styret har ikke lykkes med å få en valgkomité på bena 

Forslag mottas med takk til neste årsmøte 

Forslag: 

Vedtak: 

 

Valg av revisor 

Monica Andersen er revisor i 2024 

Er på valg i år. Tar gjenvalg om ønskelig. 

Forslag: Forslaget godkjennes 

Vedtak: 

 

 

10.  Fastsettelse av årskontingent 

Det er ikke kommet inn forslag på endring av kontingent. 

Forslag: Opprettholdes som den er i dag 

Vedtak:  

 

 

Møtet slutt 

 

Protokollunderskrifter 

 

Møteleder: 

 



 

To medlemmers underskrifter valgt på årsmøtet: 


